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دروازه بان خراسانی: محروميت شهرخودرو باعث 
شد در آسيا نباشم 

دروازه بــان خراســان� �ــه به تازگــ� به تيــم آلومينيــوم ارا� 
پيوســته ، م� گو(د �ه محروميت شهرخودرو از نقل و انتقالات 
باعث شــده تا او بــه تيم ارا�� ملحق شــود . محمد ناصر, در 
مــورد چگونگ� انتقالش به تيم جد(د ، افزود: « با شــروع نقل و 
انتقالات چند پيشــنهاد داشــتم . قبل از باز, ها, آسيا(� به 
شــهرخودرو رفتم ، اما چون پنجره آســيا(� ا(ن تيم بسته بود، 
 Cنتوانستم به ليگ قهرمانان آسيا بروم . بعد با حميداو, مال
باشگاه به توافق نرسيد(م و تصميم گرفتم باتوجه به شناخت از  
رسول خطيب� به ارا� بيا(م تا در خدمت ا(ن مرب� باشم .» او 
با اشاره به حضور خطيب� در آلومينيوم توضيح داد: «بر ا, �ار 
�ردن با آقا, خطيب�  با(د بهتر(ن باش� و بهتر(ن عملMردت 
را نشان ده� تا در تر�يب تيم  قرار بگير, و ا(ن موضوع باعث 
م� شود  باز(Mنان ز(ر نظر او پيشرفت �نند .» ناصر, همچنين 
در خصوص باز, ها, ليگ برتر بيســتم ، اظهار �رد: «با توجه 
به شرا(ط� �ه �رونا ا(جاد �رده، شا(د ليگ بيستم مثل فصل 
گذشته از نظر �يف� شرا(ط خوب� نداشته باشد . اما ما اردو, 
خوب�  در تبر(ز داشــتيم و باز, ها, دوستانه خوب� را تدار� 
د(د(م و آماده شروع مسابقات هستيم تا بتوانيم با نتا(ج خوب 

دل مردم ارا� را شاد �نيم .»

١۵٠  پروژه ناتمام ، نيازمند ٧۵٠ ميليارد تومان 
اعتبار!

مد(ر�ل ورزش و جوانان خراسان رضو, گفت: «بالغ بر ١٥٠ 
پــروژه نيمه تمام ورزشــ� در ا(ن اســتان وجــود دارد �ه قطعا 
امســال به بهره بردار, نم� رســد،  امــا برا, تMميــل آن ها به 
اعتبار ٧٥٠ ميليارد تومان� نياز است.»  فرزاد فتاح� با اشاره 
به ا(ن �ه بيشــتر پروژه ها پيشــرفت فيز(�M بــالا, ٧٠  درصد 
دارند،  امــا محدود(ت منابــع وجود دارد، افــزود: «حدود ٩٠ 
پــروژه هدف گذار, در اولو(ــت قرار گرفته �ــه تمام تلاش ما 
بر ا(ن اســت �ــه بين ٢٠ تا ٣٠ پروژه ورزشــ� تــا دهه  فجر به 
بهره بردار, برســد .» و, بــا (ادآور, ا(ن �ه براســاس اجرا, 
ماده ٢٧ قانون تقر(با ١٧ پروژه ورزشــ� نيمه تمام اســتان به 
بخش خصوص� واگذار شده، تصر(ح �رد: «مراحل مقدمات� 
انجــام و موافقت ســازمان مد(ر(ت اخذ شــده ، متقاض� برا, 
ا(ــن پروژه ها وجود دارد �ه در صورت اقدام به  واگذار,، روند 
رو به رشد, در ز(رساخت ها به  وجود م� آ(د .» فتاح� با اشاره 
بــه آمادگ� برا, همMار, و مشــار�ت بــا بخش خصوص� در 
تMميل پروژه ها، بيان �رد: «چه پروژه ها(� �ه نياز به تعميرات 
�ل� دارند، مانند استخر قوچان و چه پروژه ها, نيمه  تمام در 
سطح شهر و روســتاها، امMان واگذار, به بخش  خصوص� را 
دارند .» و, همچنين درباره افتتاح خانه ها, ورزش روستا(� 
افزود: «سال گذشته ١٦٠ خانه ورزش روستا(� و سال ٩٧ نيز 
١٥٠ خانه ورزش در ســطح روستاها, استان به بهره بردار, 
رســيد . در ســال  جار, نيز ٢٥ خانه ورزش روستا(� تا�نون 
به بهره بردار, رســيده و پيش بين� بهره بردار, از ١٠٠ خانه 
د(گر تا پا(ان سال در سطح استان انجام شده است  . بيشتر(ن 
خانه ورزش روســتا(� خراسان رضو, هم در قوچان افتتاح و 

به بهره بردار, رسيده است .»

جدا, از ا(ن �ه خراسان رضو,  ط� دهه ها, مختلj ورزشMاران مستعد, را 
به تيم مل� معرف� �رده ، در بخش مربيگر, هم جا(گاه والا(� در سطح �شور 
داشــته و دارد و تا�نون چهره ها, مطرح� در رشــته ها, مختلj ورزش� در 
ســطح تيم مل� به مربيگر, پرداخته    اند �ه بعضا برخ� از آن ها  در سطح آسيا 
 C) و جهان� هم صاحب مســئوليت ها(� شده اند. در ا(ن ميان بانوان هم ط�
دهــه اخير در عرصه مربيگر, به پيشــرفت ها, قابل توجه� دســت  (افته    اند، 
به طــور, �ه برخ� از آنان در ســطح تيم مل� هم فعاليــت   دارند، اما هيچ وقت 
به اندازه آقا(ان د(ده نشــده و نم� شوند. به تازگ� نيز (�M از مربيان باسابقه و 
با دانش مشــهد, به عنوان ســرمرب� تيم مل� آليش بانوان ا(ران معرف� شده 
 C)  ه ب� سابقه بوده و ا(ن انتصاب هر چند در بخش بانوان  برا, خراسان�  ها�
افتخار ورزشــ� محسوب     م� شود.  آنا برات�   با ا(ن �ه بيش از (C دهه است �ه 
در رشته آليش فعاليت م� �ند،  اما تا�نون از او به عنوان مرب� تيم مل� حما(ت� 
نشده . به ا(ن بهانه گفت وگو(� با ا(ن مرب� مشهد, داشتيم �ه در ادامه تقد(م     

م� شود.
 ت�رار قهرمان� در جهان

 مرب� مشــهد, تيم مل� �شــت� آليــش بانوان از امــروز اردو, چنــد روزه  تيم 
مل� را با حضور نفرات برتر �شــور برگزار م� �ند �ه  ا(ن اردو تا روز پنج شــنبه 
در تهــران دنبال     خواهد شــد. او در ا(ن باره به خبرنگار مــا     م� گو(د: «به خاطر 
شرا(ط  �رونا تا�نون ، بانوان آليش �ار هيچ تمر(ن و اردو(� نداشته اند، البته به 
صورت انفراد, تمر(نات شــان را در شهرها, خود دنبال     م� �ردند. به همين 
دليل از نفرات برتر بانوان آليش �ار در سراســر �شــور دعــوت �رد(م تا اردو, 
چند روزه   ا,    داشــته باشيم. ٩ ماه از �شت� گيران ب� خبر بوده ا(م و با ا(ن �ه با 
ورزشMاران ارتباط داشتيم و آن ها  تمر(نات شان  م� گفتند اما با(د وضعيت شان 
را از نزد(ــC ارز(ابــ� �نيم .  بيشــتر نفرات� به ا(ــن اردو دعوت شــده    اند �ه در 
مسابقات گذشته جهان� جزو نفرات برتر بوده    اند، البته نفرات دوم هر وزن هم 
به ا(ن اردو دعوت شــده اند.   بيشتر تمر(نات ما در ا(ن اردو به صورت انفراد, و 
بدنســاز, خواهد بود. گفتن� است در بين دعوت شد گان  (C مشهد, به نام 
 مهلا ا�بر,  هم حضور دارد. همچنين تMتم بيدل از مشهد نيز به عنوان بدنساز 
تيم مل� انتخاب شده اســت.» آنا برات�  درباره هدف گذار, اش برا, تيم مل�     
م� افزا(د: «در آخر(ن مسابقات جهان� آليش بانوان �ه در قرقيزستان برگزار 
شــد ، ا(ران توانست  مقام قهرمان� را �سب �ند �ه ا(ن نشان دهنده  استعداد و 
ظرفيت بانوان ورزشMار �شورمان است . برنامه ها و آرزوها, بزرگ� برا, تيم 
ملــ� آليش بانــوان دارم.  (�M از اوليــن �ارها(� �ه با(د انجــام بدهيم، تMرار 
قهرمان� در جهان اســت.  اما در حال حاضر �رونا اجازه برنامه  ر(ز, بلندمدت  
نم� دهد، بنابرا(ن اولين برنامه ارز(اب� �شــت� گيران اســت �ه برا, ا(ن �ار 
تيم اعزام� به مســابقات جهانــ� را به همراه چند نفر د(گر دعــوت �رده ا(م.» 
و, در مورد برنامه ها, بعد, �شت� آليش زنان ، خاطرنشان م� �ند: « برنامه 
 Cبعــد, ما برگزار, مســابقات �شــور, اســت تا همــه �شــت�  گيران را مح
بزنيم. قرار بود  ا(ن مســابقات بهمن (ا اســفند سال گذشــته برگزار شود اما به 

دليل شيوع �رونا لغو شد. ا�نون هم با وجود ا(ن بيمار, مجبور(م برنامه ها, 
�وتاه مدت داشته باشيم و به آرام� جلو برو(م.»

 �شت� �لاسي� بانوان
برات� در باره فعاليت �شت� �لاسيC بانوان و چگونگ� تمر(ن ورزشMاران هم 
عنوان م� �ند: «در حال حاضر  �شــت� �لاســيC بانوان هيچ فعاليت� ندارد. 
البته (C دليل آن هم ا(ن اســت �ه مرب� در سطح مل� ندار(م و اگر بخواهيم 
در ســطح مل� �ار �نيم، با(د مرب� از خارج �شــور دعوت �نيم و برا, همين 
فعلا هيچ بحث� در ا(ن باره نيست. اما آليش بيش از (C دهه است �ه در �شور 
فعاليت دارد و خودم تجربه ١٠ سال حضور در ا(ن رشته ورزش� را دارم . البته 
ناگفته نماند  �شت� �لاســيC بانوان هم علاقه مندان ز(اد, دارد.» سرمرب� 
تيم مل� �شت� آليش  بانوان، حضور مرب� آقا در تمر(ن بانوان تMذ(ب     م� �ند و     
م� افزا(د: «به هيچ وجه چنين اتفاق� رخ نم� دهد و تمام مربيان بانوان ، خانم 
هستند. بخصوص در �شت� چنين موضوع� صحت ندارد. شا(د در رشته ها, 
د(گر فرد, خصوص� تمر(ن� داشته باشد، اما در �شت� اصلا حضور ندارند.»

 حما�ت از بانوان در حد صفر 
 سرمرب� تيم مل� �شت� آليش بانوان در ادامه سخنان خود درباره ا(ن �ه چرا 
از بانوان به خوب� حما(ت نم� شــود، خاطر نشان     م� �ند: «به جرات     م� توانم 
بگو(م �ه �شــت� آليش در خراسان رضو, به خوب� حما(ت      م� شود. تا�نون 

هيئت �شت� حما(ت ها, خوب� از بانوان داشته . اما در مجموع تمام رشته ها, 
ورزش� بانوان به خوب� حما(ت نم� شوند. به نوع� حما(ت  ها  در بخش ورزش 
بانوان  در حد صفر اســت. به عنوان مثال در رقابت ها, ليگ برتر ، ورزشMاران 
ما از نظر قرارداد باشــگاه� هيچ پول� در(افت نم� �نند. بيشــتر ورزشMاران 
فقط به  خاطر علاقه شخص� به ورزش     م� پردازند.   (C مل� پوش با سخت� ها, 
ز(اد رو به رو ست و برا, ا(ن �ه بتواند در سطح �شور و در عرصه ها, بين الملل� 
بدرخشد، نياز مند حما(ت ها, جد, از سو, مسئولان است، اما هنوز  از ورزش 
بانوان به خوب� حما(ت نم� شود و دليل آن هم مشخص نيست. ا(ن در حال� 
اســت �ه  نيــاز به اعتبار آنچنان� هم نيســت و     م� توان با بودجــه محدود هم از 
برتر(ن ورزشــMاران و مربيــان حما(ت �رد.» و, با بيان ا(ن �ه از ســال ٩١ در 
عرصه مربيگر, حضور دارد و چند سال است �ه در  تيم مل� فعاليت م� �ند، 
تصر(ح     م� �ند: «بنده به عنوان مرب� تا�نون از سو, اداره �ل ورزش و جوانان 
حما(ت نشــده ام. تا�نون هيچ شرا(ط حما(ت� نداشــته ام. مگر چند ورزشMار 
مل� پوش و مرب� در ســطح مل� دار(م �ه   نم� شود از آن ها  حما(ت �رد. البته 
مســئول امور بانوان اداره �ل ورزش تا�نون با ما تماس ها(�   داشته ول� فقط 
(C  بار در مراسم تقد(ر از ورزشMاران با هد(ه در حد ٢٠٠ ، ٣٠٠ هزار تومان  از 
من تقد(ر شده . حالا اميدوار(م امسال از سو, مسئولان بيشتر د(ده و حما(ت 

شو(م تا بتوانيم برا, �شورمان افتخارآفر(ن� �نيم.»

حمایت از ورزش بانوان در حد صفر!
در گفت و گو با سرمربى مشهدى تیم ملى آلیش بانوان عنوان شد  اخبار خراسان

على ترابى

د(روز شا(عه شده بود �ه مد(ران منصوب وزارت ورزش در باشگاه استقلال در تماس ها, مMرر با «فرهاد حميداو,»، مالC شهرخودرو پيشنهاد داده اند تا با رها �ردن تيم شهرخودرو، مد(رعامل� 
باشــگاه اســتقلال را در دســت بگيرد �ه باشگاه اســتقلال شــا(عه اخير درباره مذا�ره وزارت ورزش برا, حضور فرهاد حميداو, در سمت مد(رعامل� ا(ن باشــگاه را رد �رد. در ادامه مالC باشگاه 
 C) . شهرخودرو خراسان نيز به شا(عات اخير وا�نش نشان داد. فرهاد حميداو, در وا�نش به شنيده ها در خصوص پيشنهاد مد(رعامل� استقلال گفت: «به خراسان نيامده ام �ه زود از ا(نجا بروم
جام به خراسان �بير و هواداران خونگرم فوتبالش بدهMارم و برا, موفقيت شهرخودرو برنامه دارم.  حميداو, (ادآور شد: تمام تمر�ز من رو, شهرخودرو است و برا, باشگاه خوب استقلال هم آرزو, 

موفقيت دارم و اميدوارم با جناب آقا, مدد, بهتر(ن اتفاقات برا, ا(ن باشگاه مردم� و هوادارانش رقم بخورد.»

واکنش حميداوى 
به مدیر عاملی 

استقلال!


